

ကံနိုးမာနေထိုင်ကောင်းမြဲနေရေးအသိပေးခံကု - ကိုယ့်ရေးလုံခြုံခံမီးဆိုလှ လှပိုင်းလှပညွှန်းမား အသိပေးခံကု၊ လူနာ၏ အခြင်းအရမ်း၊ ဘာသာစကားအကူအညီ ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် အထောက်အကူများ၊ ဝန်ဆောင်မှုရယူသူ၏ စိုးရိမ်မှုများ၊ ဆေးကုသမှု၊ ပေးသူ စံနှုန်းများ၊ အာမခံ အခံအိတ်ကွပ်ကမ်း အပါအဝင်

ချစ်စမ်း/ဝန်ဆောင်မှုပေးရရှိမှုကို အကန့်အသတ်၊ အေးခတ်အယွက်၊ အတုအကွဲအစဉ်အစား၊ ခြားခွဲမှု၊ သို့မဟုတ် လက်ကိုင်ပစ္စည်းမရှိဘဲ အနက်ချစ်ချခင်း။ 9. ပေးအပ်ပေး (ပေးအပ်မှုကြိုကြည့်) ကုသမှု၊ သို့မဟုတ် စံနမူနာစစ်ဆေးခံနေသည့် ပိုမိုအေးခတ် လေးစားရရှိကြကုချခင်း အပင် စောဒကတကုချခင်း/တိုင်းကားချခင်း။ 10. လိုပိုပိုပိုပိုပိုပိုပိုပိုပိုပို ကိုယ့်ရေးလုံခြုံခံမီး၊ 11. ဆေးကုသမှုမထူးမတူ ထုတ်ဖော်ပေးရာကြောင့် ကျင့်ကြံမှုအစဉ်အစား ပေပင်လစီမီးနှင့် လူပုန်းစဉ်အနေအထား သိရှိထားချခင်း၊ 12. စောဒကတကုပေးသူ၏ ညွှန်ကမ်းခံကွပ်ကမ်းအသိ သင့်လျော်သော စောဒကတကုအား ခြားခွဲမှုမရှိဘဲ ရရှိချခင်း။ 13. အဖြူအစည်းမှ စီစဉ်ပေးမည့် ဝန်ဆောင်မှုအတိုင်းအတာနှင့် အဆိုပါဝန်ဆောင်မှုများ၏ ကန့်သတ်ကွပ်ကမ်းအနေအထား အခံအိတ်ကွပ်ကမ်း ရရှိချခင်း။ လူနာ၏ တာဝန်ဝတ္တရားများ - 1. သင့်၏ စောဒကတကု/ဝန်ဆောင်မှုအကြံအစဉ်အစား ဆီလော်ပိုပိုက သင့်၏ လက်ကိုင်ခံမား၊ ဆေးဝါး၊ စာတတ်ပညာ၊ စသည့်/နှင့် ပတ္တကတူ အခံအိတ်ကွပ်ကမ်းကို ချပေးစံနမူနာ ပေးအပ်မှု။ 2. သင့်ကုသမှုအစီအစဉ် ရေးဆွဲချခင်း၊ ဆေးကုသမှုများနှင့် မြေမံချခင်းဖြင့် လိုအပ်လို နှင့် တွားသေရပါဝင်။

ဘာသာစကားအကူအညီ ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် အထောက်အကူများ - အလံပေးခံကုအကူအညီ (Affordable Care Act) အပိုဒ် 1557 နှင့်အညီ ကြေးပိုပို/သည့် ဘာသာစကားအကူအညီ ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် သင့်လျော်သော အထောက်အကူများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုကို ဝန်ဆောင်မှုရယူသူများနှင့်အဖြေခံကွပ်ကမ်း အချပေး ကြေးပိုပို/၏ ကံနိုးမာရေးစောဒကတကုအစဉ်အစား၊ လမ်းညွှန်မှုများ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများမှ လူနာများ၊ ပါဝင်မှုများ၊ ခံစားခြင်းရရှိသူများ၊ စာရေးခြင်းထားသူများနှင့် လောကတကုအသိပေးဆိုင်ကွပ်ကမ်း အခမဲ့ ဆေးကုပေးပါသည်။

ဝန်ဆောင်မှုရယူသူ၏ပုဒ်များ - ကြေးပိုပို/အဖြူအစည်းမှ ပေးအပ်သော ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် ကုသမှုများဖြင့် လိုအပ်မှုနှင့် တလှည့်ပေးမှုများနှင့် ပတ္တကတူပေး (800) WALMART သို့/ ဝေဒနာဆိုင်ခိုင်း တိုင်းကွပ်ကမ်းကြောင့် ဖုန်းဆက်ခံမားမရှိပါက (919)785-1214 သို့/ (855) 937-2242 ရှိ ကံနိုးမာရေးစောဒကတကုအကြံ တာဝန်ပေးကော့မရ (ACHC)/ သို့/ ဆက်သွယ်ခိုင်းပါသည်။ 1- (800) 447-8477 ရှိ စံနမူနာစစ်ဆေးရေးအရာရှိပိုပိုပို/လည်း ဝေဒနာဆိုင်ခိုင်းပါသည်။

Medicare DMEPOS အထောက်အကူပေးသူ စံနှုန်းများ - Walmart Inc. မှ သင့်ကို ပေးအပ်သော ပစာညွှန်းများ နှင့်/သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများသည် ဖယုရယ့်ခိုင်းစံနမူနာ အပိုဒ် 424.57(c) ပါ ပုဒ် 42 ကြောင့် ဖော်ပြထားသော အထောက်အကူပေးသူ စံနှုန်းများ အတိုင်း ဖြစ်ရပါသည်။ အဆိုပါစံနှုန်းများသည် လူပုန်းစဉ်၊ လည့်ကတူပေးမှုများနှင့် ပတ္တကတူပေးပါသည် (ဥပမာ၊ အာမခံပေးချခင်းနှင့် လည့်ကတူပေးမှု)။ အဆိုပါစံနှုန်းများကို အချပေးအစုံလောရန် www.ecfr.gov ဝေဒနာဆိုင်ခိုင်းမှုမရှိပါက သင့်အကြံ စံနှုန်းရေးသားထားသည့် မိတ်ကို ပေးအပ်ပါမည်။

အာမခံအခံအိတ်ကွပ်ကမ်း - ကြေးပိုပို/ကုမလစီမှ ဝေဒနာဆိုင်သည့် သို့မဟုတ် ငွားရမ်းသည့် ပစာညွှန်းအားလုံးသည် ထုတ်ပေးခြင်းအားမခံပါ။ အာမခံအခံအိတ်ကွပ်ကမ်း အာမခံအခံအိတ်ကွပ်ကမ်း သို့မဟုတ် ဝေဒနာဆိုင်ကွပ်ကမ်းကို ပိုမိုသိရှိလိုပါက ကြေးပိုပို/ ၏ဆေးဆိုင်/ ဝေဒနာဆိုင်ဆက်သွယ်ပါ။

အသိပေးခံကွပ်ကမ်း 3 ရှိ စွဲဖွားခွင့်အကြံ QR ကုဒ် စကော့ထိုး။

